
Geacht College van Gedeputeerde Staten, 

Steeds meer lezen en horen we over de bedreiging van inheemse bijen en honingbijen door de 
Aziatische/Amerikaanse Hoornaar. Onder meer in het AD lazen we dat imkers hier strijd tegen 
voeren en zich grote zorgen maken: 

Artikel AD: Honingbij bedreigd door monsterwesp. 

Uit praktijkwaarnemingen blijkt dat deze exoot vaker voorkomt dan de gedeputeerde aangaf in 
de Commissie en Statenvergadering van november jongstleden. 

Daarom de volgende vragen: 

- De gedeputeerde gaf aan dat er geen meldingen zijn. In de praktijk blijkt dit wel het geval te 
zijn. Op welke bron baseert de gedeputeerde zich? 

- Herkent de gedeputeerde de beweringen dat het in het zuiden van Nederland al veel te laat 
is en dit voor veel problemen kan zorgen richting Utrecht? 

- Is de gedeputeerde bereid een actiever beleid te voeren om deze exoot uit te roeien? 
- Wat is er nodig voor een grondige provinciale aanpak om deze exoot uit te roeien? 
- Beschikt de gedeputeerde inderdaad over voldoende mensen en middelen om proactief 

beleid te voeren om de inheemse insectenstand te beschermen? 
- Hoe kunnen we de imkers bij hun strijd tegen de Aziatische/Amerikaanse Hoornaar 

ondersteunen en is de gedeputeerde bereid in gesprek te gaan met de imkers zodat de 
problematiek helder voor ogen komt?

Hoogachtend,

Jeroen Vogel BBB.                  Bertrick van den Dikkenberg SGP.

https://www.ad.nl/utrecht/de-honingbij-wordt-bedreigd-door-de-monsterwesp-dus-trekken-deze-imkers-ten-strijde-het-is-nu-of-nooit~a5463d61/

